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امحای ۹۴ میلیون پرونده 
قضایی در کشور

گزارش امتیاز از تیم ملی 
و مشکلات این روزهایش

سر مقاله خبر
داستان یک پای لنگ بساط

هومن جعفری
1. چند نفریم که صبح ها در دفتری 
کار می کنیم. چند مرد و همه اهل فرهنگ 
و  نیستیم  یدی  کارهای  اهل  کدام  . هیچ 
تجربه زیستن مان اینگونه نبوده که عین 
مردهای قدیمی و کار بلد ، برای هر مسئله 
ای راه حلی در آستین داشته باشیم.. یک 
دستگاه چای ساز داریم که آب را زود جوش 
می آورد و بساط چای و قهوه را داغ نگه 
روشنفکری،   های  بحث  دارد.خوراک  می 
چای است و طبیعتا چای ساز ، یار کلیدی 
مباحث ماست. از قضا این چای ساز در طول 
زمان دچار پدیده شایع جرم گرفتگی شده. 
این  ما هم که هیچ کدام خانه دار و اهل 
دانستنی های عمومی نبودیم که متوجه این 
جرم گرفتگی شویم. همین که چای را سر 
وقت بخوریم برایمان کافی است.دیروز این 
چای ساز اعتصاب کرد. آبی که بیرون می 
داد شبیه آبی بود که مردم اهواز می خورند. 
رنگی خاص و پر از جرم و طبیعتا نامطلوب 
و غیر قابل لب زدن. چند باری چای ساز 
را شستیم و اسکاچ کشیدیم و حتی کف 
آن  را که جرم گرفته بود با سیم ظرفشویی 
سابیدیم به نشانه نهایت هنر مردانگی در 
کارهای زنانه یعنی تلاش برای حل کردن 
یک مشکل با زور. طبیعتا نتیجه نگرفتیم. 
داشت  شوقی  نه  کسی  و  بود  لنگ  بساط 
برای نوشتن و نه پروایی برای بحث و در 
این میان هیچ کداممان هم بلد نبودیم با 
این مشکل باید چه کنیم. تنها خانومی که با 
ما کار می کرد و احتمالا تدبیر زنانه ای برای 
این مشکل داشت هم رفته بود و ما دستمان 
از دار دنیا کوتاه!ناگهان به عقلم رسید در 
اینترنت سرچ کنم و ببینم در دنیای وب 
کسی برای این مشکل راه حلی دارد؟ وصل 
شدم به ده ها و صدها صفحه سرچ در گوگل 
فارسی و همان یکی دو لینک اول مطمئنم 
کرد که رفع این مشکل از نمک و سرکه 
برمی آید. سرکه خریدیم و نمک داشتیم و 
ریختم داخل چای ساز و بعد دکمه را زدم. 
ما چهار مرد بالغ و از آب و گل در آمده  ، 
عین بچه های دبستانی در حال شادمانی 
بودیم وقتی دیدیم سرکه به چه راحتی دارد 
جرم ها را پاک می کند و چای ساز محبوب 
ما دوباره دارد حالش خوب می شود.درسی 
گرفتم از این موضوع. گاهی وقت ها ، کار 
ملک به زور بازو نیست.تدبیری ساده و کمی 
پرس و جو و بعد یافتن مرهم و محلولی 
که مشکل را حل کند کافی است تا جرم 
هایی که کشور را آلوده کرده اند و به زور 
پاک نمی شوند ، خیلی زود حل شوند و 
ما با چشم های گرد شده ، مشکلات صعب 
العلاجی را تماشا کنیم که چقدر راحت در 
حال حل شدن هستند. تا که بگردد و سیم 
را کنار بگذارد و دنبال سرکه باشد و کمی 
صبر کند تا محلول اثربخشی اش را نشان 

دهد...زیاده جسارت است.

مدیرکل حقوقی ستاد مرکزی مبارزه با 
قاچاق کالا و ارز اعلام کرد:

تشکیل 500 شعبه ویژه مبارزه 
قاچاق در کشور

مرکزی  ستاد  حقوقی  مدیرکل 
کرد:  تاکید  ارز  و  کالا  قاچاق  با  مبارزه 
در تمامی شهرستان ها شعبه اختصاصی 

مبارزه با قاچاق تشکیل شده است.
با  نشست  در  معصومی  سیدعلی 
خبرنگاران گفت: بر اساس آیین نامه ماده 
11 این قانون قرار شد شعب اختصاصی 
تعزیرات  سازمان  در  قاچاق  با  مبارزه 
حکومتی تشکیل شود و هم اینک 500 
شده  تشکیل  کشور  سراسر  در  شعبه 
است و حتی در یک شهرستان نیست که 
شعبه اختصاصی مبارزه با قاچاق نداشته 

باشیم.
همچنین  افزود:  اینکه  بیان  با  وی 
به  توانند  می  ها  دادگستری  روسای 
دادگاه های انقلاب برای مبارزه با قاچاق 
ابلاغ ویژه صادر کنند که در همین زمینه 
در تهران ده شعبه ویژه تجدیدنظرخواهی 
و همچنین در 9 استان به صورت منطقه 

ای ابلاغ صورت پذیرفته است.
میانگین  اینکه  بیان  با  معصومی 
رسیدگی به پرونده های قاچاق از حدود 
یک سال به 75 روز کاهش یافته است ، 
گفت : در صدد هستیم این روند باز هم 

کاهش یابد.
مرکزی  ستاد  حقوقی  مدیرکل 
مبارزه با قاچاق کالا و ارز افزود : ایجاد 
از  قاچاق  محکومان  های  پرونده  سامانه 
دیگر برکات اجرای این آیین نامه است 
را  ای  حرفه  قاچاقچیان  با  مبارزه  که 

تشدید خواهد کرد.
آیین  اجرای  به  اشاره  با  وی 
شناسه  درباره  قانون   13 ماده  نامه 
گفت  قاچاق  هدف  کالاهای  دارکردن 
کالا  هر  ذیل  تخصصی  های  کمیته   :
و  تجارت  و  معدن  صنعت،  وزارت  در 
و  است  شده  تشکیل  بهداشت  وزارت 
با  محور  سلامت  کالاهای  اینک  هم 

برچسب سلامت صادر می شود.
گذاری  کد  همچنین   : افزود  وی 
ریجستری  از طریق  همراه  تلفن  گوشی 
کددار  و  شد  خواهد  اجرایی  زودی  به 
کردن سیگار هم در زمان کوتاهی انجام 

خواهد شد.
مرکزی  ستاد  حقوقی  کل  مدیر 
اشاره  با  ارز  و  کالا  قاچاق  با  مبارزه 
و شش  پنج  مواد  نامه  آیین  تدوین  به 
شناسایی  سامانه  ایجاد  درباره  قانون 
ایجاد  همچنین  و  قاچاق  با  مبارزه 
زیرسامانه  گفت:  کشور  تجاری  سامانه 
است  ایجاد  حال  در  سامانه  این  های 
و  آزمایشی  صورت  به  آنها  از  برخی  و 
نتیجه  به  آمیزی  موفقیت  صورت  به 

رسیده است.

چیت چیان خبر داد؛

بازگشایی خط اعتباری ایتالیا در صنایع آب و برق ایران

رئیس سازمان خصوصی سازی خبر داد؛

ارایه صورتحساب سهام عدالت طی روزهای آتی

وزیر نیرو با اشاره به بازگشایی خط اعتباری ایتالیا 
برای سرمایه گذاری شرکتهای ایتالیایی در صنایع آب 
و برق ایران، گفت: احداث 7 هزار مگاوات بخش بخار 

در نیروگاه های گازی در دستور کار قرار دارد.
حمید چیت چیان وزیر نیرو در نشست مشترک با 
اشاره  با  ایتالیا  لوکا گالتی« وزیر محیط زیست  »جان 
ایران و  به سابقه طولانی روابط میان دو کشور گفت: 
ایتالیا از دیرباز با یکدیگر روابط اقتصادی و دیپلماتیک 
داشته اند و امیدواریم بتوانیم در دوران پسابرجام روابط 
گرم دو کشور را دوباره احیا کرده و به پیش از تحریم ها 

برسانیم.
به  موسوم  توافق  از  بعد  اینکه  اعلام  با  نیرو  وزیر 
توافق،  این  در  ایران  داوطلبانه  مشارکت  و  »پاریس« 
اجرایی  راستای  در  ایران  سوی  از  بسیاری  برنامه های 
اجراست، تصریح کرد:  توافقنامه در حال  این  تعهدات 
نیروگاه  از 7500  بیش  اجرای  برنامه ها،  این  جمله  از 
تجدیدپذیر )بادی، خورشیدی، زمین گرمایی و زیست 

توده( است.
اولین  تجهیزات  افزود:  دولت،  کابینه  عضو  این 
چندماه  تا  است  قرار  که  ایران  زمین گرمایی  نیروگاه 
ساخته  ایتالیایی  یک شرکت  توسط  نصب شود  آینده 

شده است.
مهم  بسیار  برنامه های  از  یکی  کرد:  تأکید  وی 

دیگر ایران احداث بیش از 7000 مگاوات بخش بخار 
در نیروگاه های گازی کشور است که این امر می تواند 
باعث افزایش 1.5 برابری راندمان نیروگاه و کاهش قابل 

ملاحظه انتشار گازهای گلخانه ای شود.
تجهیزات  از  بخشی  اینکه  بیان  با  چیت چیان 
نیروگاه های گازی توسط شرکت »آنسالدو« تأمین شده 
است، اظهار داشت: امیدواریم این شرکت بتواند با ارائه 
پیشنهادات مناسب در توسعه بخش بخار نیروگاه های 

گازی نیز وارد عمل شود.

این مقام مسئول با تاکید بر اینکه همچنین اجرا 
و توسعه پروژه های حوزه آب و فاضلاب نیز می تواند از 
لزوم  به  اشاره  با  باشد،  کشور  دو  همکاری  زمینه های 
در  گفت:  کشور،  دو  میان  اعتباری  یک خط  گشایش 
حال حاضر یکی از موانع اصلی برای توسعه همکاری ها 
عدم گشایش یک خط اعتباری در میان دو کشور است 
که امیدواریم ایتالیا قبل از هر چیز این امر مهم را به 

نتجه برساند.
»جان لوکا گالتی« وزیر محیط زیست ایتالیا هم 

توافقنامه  تعهدات  اجرای  لزوم  به  اشاره  با  ادامه  در 
پاریس، گفت: توافقنامه پاریس، یک پیمان الزامی بین 
اکثر کشورهای دنیاست و اجرای تعهدات آن مستلزم 
در  محیطی  زیست  بخش های  در  همکاری  توسعه 

کشورهای مختلف است.
وی افزود: ایتالیا یکی از کشورهای پیشرو اروپایی 
انرژی های تجدیدپذیر است و در 10  تولید  در زمینه 
برداشته  زمینه  این  در  بزرگی  قدم های  گذشته  سال 

شده است.
معتبر  شرکت   10 از  بیش  کرد:  تصریح  وی 
ایتالیایی در نمایشگاه بین المللی انرژی های تجدیدپذیر 
تهران شرکت کرده اند و این امر بیانگر علاقمندی ایتالیا 

به بازار انرژی ایران است.
خاطرنشان  پایان  در  ایتالیا  زیست  محیط  وزیر 
و  ایتالیا  اقتصادی  توسعه  وزارت  حاضر  حال  در  کرد: 
وزارت امور اقتصاد و دارایی ایران روی یک سند حقوقی 
خصوص  در  رو  پیش  موانع  برداشتن  نحوه  بر  مبنی 
می کنند  کار  کشور  دو  میان  اعتباری  خطوط  توسعه 

و امیدواریم در روزهای آتی این امر به نتیجه برسد.
تدوین  بر موضوع  این نشست دو طرف  پایان  در 
یک تفاهم نامه مشترک در مورد نوع و نحوه همکاری 
توافق  فاضلاب  و  آب  انرژی،  زمینه  در  ایتالیا  و  ایران 

کردند.

رئیس سازمان خصوصی سازی گفت:تا هفته دوم اسفند صورتحساب 
سهام مشمولان سهام عدالت پرداخت خواهد شد.  

میرعلی اشرف عبدالله پوری حسینی در نشست خبری امروز خود با 
خبرنگاران در خصوص سهام عدالت گفت: تا هفته دوم اسفند صورتحساب 
سهام مشمولان سهام عدالت پرداخت خواهد شد.  رییس سازمان خصوصی 
سازی با بیان اینکه سهام عدالت متعلق به یک دوره یا دولت نیست و نباید 
با موارد سیاسی کام مردم را تلخ کرد لذا همه گرایش های سیاسی کشور 
در شکل گیری سهام عدالت دخیل بودند و همه تلاش داشتند که ذائقه 
سبد  اصلاح  مورد  در  گذشته  هفته  دولت  افزود:  نکنند.وی  تلخ  را  مردم 
سهام  خبری اعلام کرد و عده ای حمله کردند که سهام عدالت آل رفت در 
حالیکه مصوبه اصلاح سبد سهام در جهت شفاف سازی و بهبود سهام است 
تا مشمولان از سهام بهتری برخوردار باشند.وی تصریح کرد: اگر دولت قرار 
است در پالایشگاهها باشد باید سهم دولت در همه یکسان باشد و قرار شد 
دولت در همه پالایشگاهها بیست درصد سهام داشته باشد که این ارزش 
سهام عدالت را بالا برد. به گفته پوری حسینی، سبد سهام با دقت مراقبت 
شده و ارزش آن کم نشده است. با پایان پذیرفتن ده سال باید مجموعه 
اقداماتی برای ساماندهی سهام عدالت انجام دهیم که سه مرحله در نظر 
گرفته شده که مرحله اول ارایه و صدور صورتحساب برای مشمولان است 
تا سود آن مشخص شود ولی مراحل بعد هنوز نهایی نشده است. وی اظهار 
داشت: پیش بینی شده که صندوق هایی تشکیل شود و یونیت صندوق ها 
به مشمولان داده شود و مرحله بعد هم ارایه اوراق سهام به مردم خواهد 
بود پس ارایه صورتحساب با ورقه سهام متفاوت است پس هنوز وقت خرید 
و فروش سهام فرا نرسیده است. وی افزود: برای پاسخگویی مشمولانی که 
می  و  است  دسترس  در   ٨333٨ تلفن  شماره  ندارند  آشنایی  اینترنت  با 
توانند سوالات را مطرح کرده و به صورت پیش فرض پاسخ بگیرند. لذا افراد 
می توانند تماس حاصل کنند. در ساعات اداری اپراتورها پاسخگو هستند. 

وی افزود: سامانه سهام عدالت اکنون فعال است ولی صفحه صورتحساب 
هنوز بالا نیامده است و بخش نهایی کار البته بارگذاری صفحه صورتحساب 
است.   پوری حسینی گفت: سخت افزار لازمه و دستگاهها نصب شده و 
صورتحساب ٤9 میلیون و ٢٢٦ هزار نفر را آماده کرده اند و سیستم برای 
پاسخگویی 50 میلیون نفر آماده شده است که اوایل هفته آینده تا دوشنبه 
رونمایی خواهد شد. رییس سازمان خصوصی سازی گفت: افرادی اگر در 
خارج کشور باشند، امکان دسترسی به سامانه وجود ندارد و باید تماس از 
داخل کشور باشد؛ ضمن اینکه اگر کسی نتوانست وارد سامانه شود باید 
فیلترشکن را غیرفعال کند.   وی گفت: امکان اینکه همه 50 میلیون نفر 
همزمان وارد سامانه شوند اگرچه فراهم است ولی هزینه را بالا می برد و 
بنابراین یک ترتیبی لحاظ کرده ایم به این صورت که اگر پانزده اسفند کار 
را شروع کردیم، کسانی که سمت راست کدملی شان پنج است می توانند 
وارد شود؛ 1٦ اسفند کسانی که سمت راست کدملی شان شش است می 
توانند وارد شوند و همینطور الی آخر.  بنابراین به هر ترتیبی که پیش می 
نفر در مرحله  افزود:  دو میلیون  افراد خاصی اجازه ورود دارند.وی  رویم 
اول شناسایی شدند و سازمان خصوصی برای آنها دعوتنامه فرستاد؛ پس 
فرم همراه مدارک باید تکمیل شود تا ثبت نام قطعی باشد؛ اما اگر فردی 
نداده  تحویل  به همراه مدارک  را  یا دعوتنامه  نکرده  دریافت  را  دعوتنامه 
باشد، ثبت نام شده قطعی نیست و بعدا در مورد آنها تصمیم گیری می 
افزود: اگر کد ملی متوفی وارد سامانه شود، بعدا به وراث اعلام  شود.وی 

خواهد شد که چه مراحلی باید انجام دهند.
پوری حسینی گفت: اگر کسی سواد ندارد با یک نفر سواددار مورد 
وثوق به اینترنت مراجعه کند چرا که  امکان اینکه ٤9 میلیون نفر به تهران 
بیایند و صورتحساب بگیرند وجود ندارد؛ پس مراجعات غیرحضوری است.

و  ندارد  اشکالی  باشد  شده  گم  اگر  نام  ثبت  های  ورقه  افزود:  وی 
نیازی هم به آن برگه نیست و اگر متوفی یا تغییر اسمی اتفاق افتاده، را 

شناسایی کرده ایم. فقط کد ملی نیاز است و مشخصات شناسنامه ای باید 
در دسترس باشد. در عین حال نیازی به تایپ کردن هم نیست؛ هدف این 

است که در مدت زمان کوتاه با ایمنی بالا کار را پیش بریم.  
وی افزود: ابتدای هفته آینده سامانه را رونمایی خواهیم کرد و از آن 

روز مراجعات آغاز خواهد شد.
برایخصوصیسازیمیجنگم

پوری حسینی گفت: تا زمانی که اینجا هستم برای خصوصی سازی 
می جنگم.وی افزود: بنای ما بر این است در این مرحله کسانی که ثبت 
نام شده قطعی هستند سهام عدالت داده شود و بعد از تعیین تکلیف ٤9 
ادعا  البته  گرفت  تصمیم خواهد  افراد  مابقی  مورد  در  دولت  نفر،  میلیون 

نداریم که این افراد به روش منطقی و علمی انتخاب شده اند.
رئیس سازمان خصوصی سازی گفت: امیدواریم بعد از تعیین تکلیف 
مشمولان فعلی به آنها هم سهام بدهد. در مورد سود باید گفت کم یا زیاد 
سودی که شرکتهای مشمول سهام عدالت در تیرماه 9٦ تولید می کنند 
متعلق به مشمول است اما سهام عدالت در زندگی افرادی که درامد پایینی 

دارند، از این پس اثرگذار خواهند بود.
پوری حسینی در خصوص انتقاد معاون اول رییس جمهور از عملکرد 
خصوصی سازی گفت: چند روز قبل از شورای عالی اصل ٤٤، جلسه ای 
در حضور رهبری برگزار شده بود؛ البته ما هم ناراضی هستیم و مقاومت 
ها جدی است نمونه آن هم پالایشگاه کرمانشاه است که چهار بار مزایده 
برای آن برگزار شده ولی مشتری نداشته است و الان در بار چهارم کسی 
برنده شده و ما را تهدید می کنند که ما امنیت و شهر را به هم می ریزیم؛ 
جایگاه این تهدیدها در اصل ٤٤ کجاست در حالیکه این اظهارنظر مقابله با 

امنیت عمومی است در حالیکه مملکت بی صاحب نیست.  
وی افزود:کشور نباید اینقدر برای خصوصی سازی هزینه بدهد ما گله 

مند هستیم و با هر هزینه ای، خصوصی سازی را انجام می دهیم.  

شماره12/2158صفحه/قيمت1000تومان دوشنبه/9اسفند29/1395جمادیالاول27/1438فوریه2017
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صفحه4

روزنامه صبح ایران

۱۱ میلیون نفر زیر خط فقر هستند
رئیس کمیته امداد: 6میلیون نفر در کشور بیمه ندارند؛

تلاش  پاس  به  تالاسمی  درمانگاه  پرستار  همکاران   
صادقانه از طرف مدیر عامل سازمان انتقال خون لوح تقدیر 

دریافت کردند.
سازمان  عمومی  روابط  از  نقل  به  امتیاز  گزارش  به 
ابراهیمی رییس درمانگاه  انتقال خون طی مراسمی دکتر 
تالاسمی ظفر ضمن تجلیل از همکاران پرستار گفت:شان 
شغل پرستاری و قداست آن بر کسی پوشیده نیست . وی 
با گرامیداشت نهم اسفند ماه سالروز تاسیس انجمن حمایت 
از بیماران تالاسمی تصریح کرد: خدمت به افراد مبتلا به 
تالاسمی و بالا بردن کیفی زندگی این عزیزان تلاشی قابل 
تحسین  و تقدیر است که توسط همکاران در درمانگاه های تالاسمی سراسر کشور انجام می 
شود. دکتر ابراهیمی با مهم خواندن کیفیت زندگی بیماران تالاسمی افزود: در گذشته تمام 
تلاش سازمان انتقال خون افزایش امید به زندگی در  بیماران تالاسمی  بود ولی خوشبختانه 
با پیشرفت علم و تکنولوژی پزشکی یکی از مباحث مهم  در ارائه خدمات به این عزیزان بالا 
بردن کیفیت زندگی آنان است. رییس درمانگاه تالاسمی ضمن تقدیر و تشکر از همکاران 

پرستار لوح و هدایای ارسالی از طرف مدیر عامل سازمان را تقدیم این عزیزان کرد.

تقدیر از پرستاران پر تلاش 
درمانگاه تالاسمی ظفر

رشد اعتیاد بیشتر از رشد 
جمعیت بوده است

راه اندازی 5 طرح 
جدید پتروشیمی
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انتقاد آخوندی از وجود دارایی های سمی در نظام پولی


